
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 23. november 2012

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Samrådsspørgsmål N
Vil ministeren redegøre for, hvorfor man sælger datterselskaber, der giver
overskud. Hvis problemet er manglende likviditet, vil det så ikke være muligt
for staten at hæve lånegarantierne, så SAS kan beholde disse aktiviteter på
trods af krav fra bankerne om at slanke SAS?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Frank Aaen (EL).

På udvalgets vegne

Marianne Jelved
formand
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